



بنك اتش اس بي سي عُمان ش.م.ع.
HSBC Bank Oman S.A.O.G

التاريخ: 5 فبراير 2023

Date: 5th February 2023

HSBC Bank Oman SAOG's proposed merger with Sohar International Bank SAOG

مقترح دمج بنك اتش اس بي سي عمان ش م ع مع بنك صحار الدولي
ش م ع

Further to the disclosures made on 19th June 2022, on 26th July 2022 and on 16th November 2022, HSBC Bank Oman SAOG would like to announce that it has received approval from the Central Bank of Oman for its proposed merger with Sohar International Bank SAOG.

إلحاقاً برسائل الإفصاح التي تم الإفصاح عنها في 19 يونيو 2022، وفي 26 يوليو 2022 وفي 16 نوفمبر 2022، يرغب بنك اتش اس بي سي عمان ش م ع في الإعلان عن استلامه الموافقة من البنك المركزي العماني على اندماجه المقترح مع بنك صحار الدولي ش م ع.

The merger, which is still subject to approval from other relevant regulatory bodies as well as from the respective shareholders of the two entities at their Extraordinary General Meetings, is expected to complete in the second half of 2023.

ويُتوقع أن يتم إتمام صفقة الدمج في النصف الثاني من عام 2023 حيث لا تزال تنتظر الموافقة من الجهات التنظيمية الأخرى ذات الصلة ومن المساهمين في البنكين.

وسيتم الإعلان عن أي تطورات جوهرية في حينها.

Further announcements on any material developments will be made as required.

MJ Betley

Melika Betley
Chief Executive Officer
مالিকা بيتلي
الرئيس التنفيذي



HSBC Bank Oman S.A.O.G.

Al Khuwair Head Office
P.O.Box 1727, Postal Code 111, CPO Seeb, Sultanate of Oman
Telephone : (968) 24947078, Facsimile : (968) 24947309
Website : www.hsbc.co.om
Oman Commercial Reg. No. 1080849

بنك اتش اس بي سي عُمان ش.م.ع.

المكتب الرئيسي الخوير
ص ب : 1727، الرمز البريدي: 111، مكتب البريد المركزي-السيب سلطنة عُمان
هاتف : 24947078 (968)، فاكسميلي : 24947309 (968)
الموقع بالشبكة : www.hsbc.co.om
سجل تجاري عُماني رقم : 1080849